
味噌藏 菜單（all tax in）

常盤 1,980⽇圓
當季食材的天婦羅 / 新潟煮物 / 烤魚 / 本地山藥
泥 / 新潟縣產越光米 / 味噌湯 / 醃菜

三樂 2,750⽇圓
當季食材的天婦羅 / 新潟煮物 / 醋物 / 烤魚 / 本
地山藥泥 / 澤海當地煮物 / 新潟縣產越光米 / 味
噌湯 / 醃菜

佐度看 3,520⽇圓
當季食材的天婦羅 / 新潟煮物 / 醋物 / 烤魚 / 本
地山藥泥 / 澤海當地煮物 / 生魚片 / 新潟縣產越
光米 / 味噌湯 / 醃菜 / 水果

豪農 4,180⽇圓
當季食材的天婦羅 / 新潟煮物 / 醋物 / 烤魚 / 本
地山藥泥 / 澤海當地煮物 / 生魚片 / 新潟縣產越
光米 / 味噌湯 / 醃菜 / 水果 / 優酪乳

⽻釜蒸飯 2,860日圓
當季食材的天婦羅/ 新潟煮物 / 醋物 / 烤魚 / 澤海
當地煮物 / 新潟縣產越光米 / 味噌湯 / 醃菜

※煮飯需要大約 30 分鐘。因此，如果您的抵達時間
有任何變更，請提早通知我們。

圖⽚準備中



Notice
・Restaurant ‟Misogura” is reservation-only
※Reservations are accepted from 9:00-16:00 up till midday two days before your  
desired reservation date.
※Reservations are accepted for groups of 6 people or more.

【About admission fee】
・Visitors  who have made a reservation at “Misogura” are entitled to a discount 
when visiting the museum.

Adult 800 JPY → 550 JPY
Elementary and Junior High School Student  400 JPY → 200 JPY

【For Customers with Food Allergies】
・If you have any allergies or religious restrictions, please let us know when your 
reservation. We will do our best to accommodate you.
・We may be able to accommodate some solid foods, but we cannot 
accommodate allergens such as wheat and soybeans as they may be included in 
seasonings.
・At our facilities, as all food and beverages are handled in the same environment, 
we are unable to completely prevent contamination with minute quantities of an 
allergen other than the ingredients  being used.
・For customers with severe food allergies or multiple allergies, we may ask you to 
bring your own food.
・Please contact us for details.

【About Cancellation fee】
〜Completely Canceled〜
◆The day before the reservation date：80％ of meal cost
◆On the day of reservation : 100% of meal cost

〜Reduction in number of people〜
◆Contact us by 10:00AM on the day of the reservation ：No Cancellation Fee
◆Contact us after 10:00AM：100％ of meal cost

【Notice about the Menu of  “Hagama”】 
・It takes about 30minutes for the rice to cook. So if there are any 
changes to your arrival time, please let us know early.




